

English

The Safety and Health Preventive Service Bus for the Construction Sector (Byggeriets Arbejdsmiljøbus) is established to help companies, safety representatives and employees to develop and ensure safe and healthy working conditions and prevent accidents at construction sites.

The service is mobile, and our experienced consultants will welcome the opportunity to visit any construction site.

The Preventive Service Bus is established as part of the collective agreement between Danish Construction Association (Dansk Byggeri), United Federation of Danish Workers (3F), Danish Union of Plumbers and Pipefitters (Blik- og Rørarbejderforbundet), Danish Metalworkers' Union (Dansk Metal), Danish Union of Electricians (Dansk El-Forbund) and BJMF Copenhagen.

The Preventive Service Bus is financed by the Construction Sector Development Foundation. A visit by the consultants is free of charge for members of the above mentioned organisations.

The Preventive Service Bus is a non-governmental service institution and we are impartial regarding relations between management and employees in the companies. Our primary task is to improve the general up keeping of safety and health at the construction site. When visiting the construction companies our aim is to further the co-operation with the safety groups and safety committees.

When visiting the construction sites our aim also is to further the involvement of the construction-client, the construction site-manager, the engineers and architects in a continuous improvement of the safety and health co-operation.

Improve your safety and health - contact The Preventive Service Bus on +45 7217 0013



BYGGERIETS ARBEJDSMILJØBUS

- Minibus Branży Budowlanej do Spraw środowiska Pracy
- The Safety and Health Preventive Service Bus for the Construction Sector
- Der Arbeitsschutzeinsatzbus

BYGGERIETS
ARBEJDSMILJØBUS
BYGMESTERVEJ 5, 2.
DK 2400 COPENHAGEN NV

TLF. +45 72 17 00 13

www.bam-bus.dk

info@bam-bus.dk



Polski

Minibus Branży Budowlanej do Spraw Środowiska Pracy (Byggeriets Arbejdsmiljøbus) jest inicjatywą, która ma pomóc przedsiębiorstwom, przedstawicielom załogi do spraw higieny i bezpieczeństwa pracy oraz samym pracownikom w stwarzaniu bezpiecznych i zdrowych warunków pracy w budownictwie.

Do naszej dyspozycji mamy minibus, a nasi konsulenci chętnie przyjeżdżają tam, gdzie są prowadzone prace.

Minibus Branży Budowlanej do Spraw Środowiska Pracy powstał na podstawie układu zbiorowego zawartego między korporacją pracodawców Duńskie Budownictwo z jednej strony, a Związkiem Zawodowym Pracowników Przemysłu Drzewnego, Zjednoczoną Federacją Duńskich Pracowników (3F), Związkiem Hydraulików, Duńskim Metalem, Związkiem Elektryków oraz Związkiem Zawodowym Pracowników Budownictwa, Prac Ziarnych i Infrastruktury w Kopenhadze z drugiej strony.

Minibus jest finansowany z Funduszu Rozwoju Branży Budownictwa. Odwiedziny konsumenta są bezpłatne, jeśli przedsiębiorstwo albo pracownik jest członkiem jednej z tych organizacji, które stoją za tą inicjatywą.

My jako konsulenci w tym programie, zajmujemy neutralną pozycję w stosunkach między pracodawcą i pracownikami. Naszym zadaniem jest służenie pomocą we wzmacnianiu wspólnego wkładu w bezpieczeństwo i warunki zdrowotne na miejscu pracy. Podczas naszych odwiedzin przedsiębiorstw jest dla nas ważnym, żeby to się odbywało we współpracy z załogową i firmową organizacją bezpieczeństwa i higieny pracy. W czasie naszych odwiedzin na placach budów przedkładamy, żeby to się odbywało we współpracy z zarówno inwestorem i kierownictwem budowy jak i przedsiębiorstwami projektującymi i doradczykami.

Aby środowisko pracy funkcjonowało jak najlepiej zadzwoń:
+45 7217 0013

Deutsch

Der Arbeitsschutzeinsatzbus (Byggeriets Arbejdsmiljøbus) im dänischen Baugewerbe hat zur Aufgabe, Unternehmen, Sicherheitsvertreter und Mitarbeiter zu helfen, für sichere und gesunde Verhältnisse im Baugewerbe zu sorgen.

Der Dienst ist mobil und unsere erfahrenen Berater kommen gern zu dem Ort, wo die Arbeit ausgeführt wird.

Der Arbeitsschutzeinsatzbus wurde durch eine vertragliche Vereinbarung zwischen Hauptverband der Dänischen Bauindustrie (Dansk Byggeri), für Facharbeiter und ungelernete Arbeiter (3F), Schlosser- und Sanitärfachkräfte (Blik- og Rørarbejderforbundet), Metallarbeiter (Dansk Metal), Elektrofachkräfte (Dansk El-Forbund) und für Fachkräfte in den Bereichen Bauen, Agrar und Umwelt (BJMF) in Kopenhagen gegründet.

Der Arbeitsschutzeinsatzbus wird vom Entwicklungsfonds des dänischen Baugewerbes finanziert. Der Besuch unserer Berater ist kostenlos, wenn das Unternehmen oder der Mitarbeiter Mitglied einer der Organisationen des Arbeitsschutzeinsatzbusses ist.

Die Mitarbeiter des Arbeitsschutzeinsatzbusses sind neutral in der Beziehung zwischen Leitung und Mitarbeiter. Wir sehen es als unsere Aufgabe, den gemeinsamen Einsatz für Sicherheit und Gesundheit auf dem Bauplatz zu fördern. Wenn wir die einzelnen Unternehmen besuchen, ist es für uns wichtig, dass dies in einer Zusammenarbeit mit der Sicherheitsorganisation erfolgt. Unsere Besuche auf Bauplätzen finden daher möglichst in einer Zusammenarbeit mit sowohl dem Bauherrn, der Bauleitung als den projektierenden und beratenden Unternehmen statt.



Arbeitsschutz ist wichtig - rufen Sie uns unter der Telefonnummer +45 7217 0013 an.